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WO-RA.0002.11.2021 

 

Protokół nr XXXV/21 

sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej w dniu 16 grudnia 2021 r. 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Gostyniu 

 

Ad 1)  

Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama o godzinie 13.00 otworzył trzydziestą piątą sesję Rady 

Powiatu Gostyńskiego oraz zwrócił się z prośbą o potwierdzenie obecności radnych poprzez 

wciśnięcie na tabletach przycisku „quorum”. Przewodniczący poinformował, że obecnych jest 

14 radnych, czyli jest zachowane quorum. Nieobecni są radni Patrycja Andrzejewska-Kmiecik, 

Dominik Jankowiak, Mikołaj Rogala, Szymon Jakubowski oraz Tomasz Skibicki.  

Na sali posiedzeń obecnych jest 13 radnych. Radny Damian Walczak obraduje w trybie zdalnym.  

Wydruk listy obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Powiatu są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

 

Przewodniczący powitał radnych, Zarząd Powiatu, dyrektora SPZOZ w Gostyniu oraz pracowników 

Starostwa Powiatowego w Gostyniu. 

 

Ad 2) 

Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił porządek obrad. 

 

Na salę posiedzeń przybył radny Dominik Jankowiak. 

W posiedzeniu Rady Powiatu uczestniczy 15 radnych. 

 

Starosta Robert Marcinkowski złożył wniosek w sprawie wycofania z porządku obrad punktu 

7 c) o treści „Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia powiatu 

gostyńskiego ze Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości Powiatu Gostyńskiego z siedzibą 

w Gostyniu”. Poinformował, że Zarząd Powiatu nie wycofał projektu uchwały, ale przeprowadzone 

rozmowy podczas Konwentu wójtów, burmistrzów i Starosty Powiatu Gostyńskiego stworzyły pewną 

przestrzeń do dyskusji na temat funkcjonowania Stowarzyszenia. Wyraził nadzieję, że wspólnymi 

siłami są w stanie ugasić kryzys, który dostrzegają w Stowarzyszeniu. Odniósł się również do 

nieprawdziwych zarzutów, które pojawiły się w przestrzeni publicznej. Powiedział, że nigdy Zarząd 

Powiatu nie mówił o tym, że ograniczy środki na wspieranie przedsiębiorczości i nigdy nie mówił, że 

nie zamierza wspierać Stowarzyszenia. Te zarzuty są nieprawdziwe, gdyż te same środki byłyby 

zarezerwowane, ale mogłyby być przekazywane w innej formie. Nieprawdziwe są również słowa 

Prezesa skierowane do radnych mówiące o tym, że do Stowarzyszenia nie wpłynęły 

skonkretyzowane propozycje dotyczące nowego modelu funkcjonowania. Takie propozycje zostały 

skierowane, zostały złożone w lutym 2020 r., było ich 5 i do dzisiaj Pan Prezes się do nich nie 

ustosunkował. Dodał, że po konsultacji z członkami Zarządu dają 6 miesięcy czasu na wypracowanie 

nowej formuły współpracy.  
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Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że w związku z ww. projektem uchwały do 

Biura Rady wpłynęło ok. 18 pism różnych instytucji, które radni otrzymali drogą elektroniczną. 

Przewodniczący Rady odczytał pismo wystosowane przez gminy Powiatu Gostyńskiego będące 

członkami Stowarzyszenia.  

 

W dyskusji głos zabrali radna Mirosława Bigaj, Starosta Robert Marcinkowski oraz radny Sebastian 

Czwojda. 

 

Na salę posiedzeń przybył radny Mikołaj Rogala. 

W posiedzeniu Rady Powiatu uczestniczy 16 radnych. 

 

W dalszej dyskusji głos zabrali radny Marcin Krawiec oraz Starosta Robert Marcinkowski. 

 

Wniosek Starosty Gostyńskiego został przyjęty w wyniku głosowania: 16 głosów „za” 

podczas nieobecności 3 radnych.  

Wyniki imienne: 

ZA (16) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni Kuś, Maciej Malczyk, Robert 

Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (3) Patrycja Andrzejewska-Kmiecik, Szymon Jakubowski, Tomasz Skibicki 

 

Porządek obrad XXXV sesji Rady Powiatu: 

1. Otwarcie i ustalenie quorum. 

2. Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów: 

a) nr XXXIII/21 sesji Rady Powiatu z 15 listopada 2021 r., 

b) nr XXXIV/21 sesji Rady Powiatu z 25 listopada 2021 r. 

4. Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu Gostyńskiego w okresie międzysesyjnym. 

5. Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi Zarządu. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz udzielonych 

na nie odpowiedziach. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2031, 

b) uchwalenia budżetu powiatu na 2022 r., 

c) zmiany uchwały nr XXXIV/25/21 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 25 listopada 2021 r. 

w sprawie ustalenia na 2022 rok wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów 

usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od realizacji 

dyspozycji usunięcia pojazdu, 

d) przyjęcia Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w powiecie gostyńskim na lata 2022-2024, 

e) zmiany budżetu powiatu na 2021 r., 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gostyńskiego na lata 2021-2031, 

g) wydatków budżetu powiatu, które w 2021 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

8. Informacja o wykonanych zadaniach inwestycyjnych i remontowych na drogach powiatowych 

oraz o przygotowaniu do akcji zimowej. 

9. Wnioski i informacje radnych. 

10. Oświadczenia radnych. 

11. Zakończenie. 

 

Salę posiedzeń opuścił radny Antoni Kuś. 

W posiedzeniu Rady Powiatu uczestniczy 15 radnych. 
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Ad 3) 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że uwagę do protokołu nr XXXIV/21 

z 25 listopada br. złożyła radna Mirosława Bigaj o treści: 

„W protokole z sesji XXXIV zauważyłam istotną nieścisłość: to nie ja wystąpiłam z interpelacją, tylko 

minister na moją prośbę; niepoprawne zatem pod względem logicznym jest zdanie: 

"W dyskusji głos zabrała radna Mirosława Bigaj, która poinformowała o wystąpieniu do Ministra 

Dziedziczaka z interpelacją w związku z kontrolą Komisji Rewizyjnej w Wydziale Komunikacji i Dróg 

oraz o złożonym przez siebie zapytaniu w sprawie wdrażania w SPZOZ w Gostyniu Elektronicznej 

Dokumentacji Medycznej i udzielonej na nie odpowiedzi”.  

Powyższe zdanie powinno zostać doprecyzowane, propozycja poprawki:  

"W dyskusji głos zabrała radna Mirosława Bigaj, która poinformowała o wystąpieniu przez ministra 

J. Dziedziczaka z interpelacją w sprawie usprawnienia pracy organów administracji publicznej 

w zakresie rejestracji pojazdów i wydawania praw jazdy. Interpelacja została opracowana na 

podstawie przesłanego do ministra Dziedziczaka postulatu radnej Bigaj w związku z kontrolą Komisji 

Rewizyjnej w Wydziale Komunikacji i Dróg. Radna poinformowała również o złożonym przez siebie 

zapytaniu w sprawie wdrażania w SPZOZ w Gostyniu Elektronicznej Dokumentacji Medycznej 

i udzielonej na nie odpowiedzi". 

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że zgodnie ze Statutem Powiatu przyjął 

zgłoszoną poprawkę.  

 

Protokół nr XXXIII/21 sesji Rady Powiatu z 15 listopada 2021 r. został przyjęty w wyniku 

głosowania: 15 głosów „za” podczas nieobecności 4 radnych.  

Wyniki imienne: 

ZA (15) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, 

Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (4) Patrycja Andrzejewska-Kmiecik, Szymon Jakubowski, Antoni Kuś, Tomasz Skibicki 

 

Protokół nr XXXIV/21 sesji Rady Powiatu z 25 listopada 2021 r. został przyjęty w wyniku 

głosowania: 14 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” podczas nieobecności 

4 radnych.  

Wyniki imienne:  

ZA (14) Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, Izabela Dereszewicz, Krzysztof 

Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, 

Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Damian Walczak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Krzysztof Wachowiak 

NIEOBECNI (4) Patrycja Andrzejewska-Kmiecik, Szymon Jakubowski, Antoni Kuś, Tomasz Skibicki 

 

W dyskusji głos zabrała radna Mirosława Bigaj. 

 

Na sesję przybyła radna Patrycja Andrzejewska-Kmiecik. 

Na salę posiedzeń powrócił radny Antoni Kuś. 

W sesji Rady Powiatu uczestniczy 17 radnych. 

 

Ad 4) 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że informacje z posiedzeń, które odbyły się 

25 listopada i 2 grudnia 2021 r., zostały radnym przekazane drogą elektroniczną. 
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Starosta Robert Marcinkowski przedstawił informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym za pomocą prezentacji multimedialnej, której wydruk stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu.  

Starosta poinformował również, że z dniem dzisiejszym funkcję dyrektora SPZOZ w Gostyniu objął 

Pan Zbigniew Hupało, który w dalszej części zabrał głos, przedstawiając krótką koncepcję 

funkcjonowania szpitala.  

 

Ad 5) 

W punkcie „Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi Zarządu” głosu nie 

zabrano.  

 

Ad 6) 

Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz 

udzielonych na nie odpowiedziach. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że w okresie międzysesyjnym interpelacji 

i zapytań nie złożono.  

 

Ad 7 a) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2031 wraz 

z autopoprawką przedstawił Starosta Robert Marcinkowski.  

Skarbnik Powiatu Hanna Danek przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Gostyńskiego.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mikołaj Rogala poinformował, że Komisja zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 4 głosy „za”, 1 głos 

„wstrzymujący się” podczas nieobecności 2 radnych. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 5 głosów „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” podczas nieobecności 1 radnego.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Sebastian Czwojda 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za” podczas 

nieobecności 1 radnego.  

 

W dyskusji głos zabrali radni Marcin Krawiec i Piotr Kogut oraz Starosta Robert Marcinkowski.  

 

Autopoprawka została przyjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za” podczas nieobecności 

2 radnych.  

Wyniki imienne: 

ZA (17) Patrycja Andrzejewska-Kmiecik, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, 

Izabela Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni 

Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Szymon Jakubowski, Tomasz Skibicki 

 

Uchwała nr XXXV/264/21 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2022-2031 została podjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się” podczas nieobecności 2 radnych.  
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Wyniki imienne:  

ZA (17) Patrycja Andrzejewska-Kmiecik, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, 

Izabela Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni 

Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Szymon Jakubowski, Tomasz Skibicki 

 

Ad 7 b) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2022 r.  

 

Skarbnik Powiatu Hanna Danek przedstawiła opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Mikołaj Rogala poinformował, że Komisja zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za” podczas nieobecności 1 radnego. 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Krzysztof 

Wachowiak poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 4 głosy „za, 1 głos 

„wstrzymujący się” podczas nieobecności 2 radnych. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 5 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się” podczas nieobecności 1 radnego.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Sebastian Czwojda 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za” podczas 

nieobecności 1 radnego.  

 

Starosta Robert Marcinkowski przedstawił opinię Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w zakresie 

porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli. Poinformował, że opinia jest pozytywna.  

 

Skarbnik Powiatu Hanna Danek przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Autopoprawka została przyjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za” podczas nieobecności 

2 radnych. 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Patrycja Andrzejewska-Kmiecik, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, 

Izabela Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni 

Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Szymon Jakubowski, Tomasz Skibicki 

 

Uchwała nr XXXV/265/21 w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2022 r. została podjęta 

w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 

podczas nieobecności 2 radnych.  

Wyniki imienne:  

ZA (17) Patrycja Andrzejewska-Kmiecik, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, 

Izabela Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni 

Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Szymon Jakubowski, Tomasz Skibicki 
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Ad 7 c) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/25/21 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 

25 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia na 2022 rok wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie 

pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od realizacji 

dyspozycji usunięcia pojazdu przedstawił Naczelnik Wydziału Komunikacji i Dróg Jerzy Ptak.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Sebastian Czwojda 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” podczas 

nieobecności 2 radnych.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Uchwała nr XXXV/266/21 w sprawie zmiany uchwały nr XXXIV/25/21 Rady Powiatu 

Gostyńskiego z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia na 2022 rok wysokości opłat za 

usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych z dróg oraz wysokości kosztów 

powstałych w wyniku odstąpienia od realizacji dyspozycji usunięcia pojazdu została podjęta 

w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 

podczas nieobecności 2 radnych.  

Wyniki imienne:  

ZA (17) Patrycja Andrzejewska-Kmiecik, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, 

Izabela Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni 

Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Szymon Jakubowski, Tomasz Skibicki 

 

Ad 7 d) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w powiecie gostyńskim 

na lata 2022-2024 przedstawił Wicestarosta Janusz Sikora.  

 

Przewodnicząca Komisji Samorządowo-Organizacyjnej, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego Mirosława Bigaj poinformowała, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 

pozytywnie: 7 głosów „za”.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Uchwała nr XXXV/267/21 w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej 

w powiecie gostyńskim na lata 2022-2024 została podjęta w wyniku głosowania: 17 głosów 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” podczas nieobecności 2 radnych.  

Wyniki imienne:  

ZA (17) Patrycja Andrzejewska-Kmiecik, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, 

Izabela Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni 

Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Szymon Jakubowski, Tomasz Skibicki 

 

 

Przewodniczący Rady Alfred Siama ogłosił przerwę w obradach. 

Obrady wznowiono o godz. 14.54. 
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Ad 7 e) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2021 r. wraz z autopoprawką przedstawiła 

Skarbnik Powiatu Hanna Danek.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Sebastian Czwojda 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” podczas 

nieobecności 2 radnych.  

 

W dyskusji głos zabrali radny Mikołaj Rogala oraz Starosta Robert Marcinkowski. 

 

Autopoprawka została przyjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za” podczas nieobecności 

2 radnych. 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Patrycja Andrzejewska-Kmiecik, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, 

Izabela Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni 

Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Szymon Jakubowski, Tomasz Skibicki 

 

Uchwała nr XXXV/268/21 w sprawie zmiany budżetu powiatu na 2021 r. została podjęta 

w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 

podczas nieobecności 2 radnych. 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Patrycja Andrzejewska-Kmiecik, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, 

Izabela Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni 

Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Szymon Jakubowski, Tomasz Skibicki 

 

Ad 7 f) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2031 wraz 

z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Powiatu Hanna Danek.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Sebastian Czwojda 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 7 głosów „za” podczas 

nieobecności 1 radnego.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Autopoprawka została przyjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za” podczas nieobecności 

2 radnych. 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Patrycja Andrzejewska-Kmiecik, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, 

Izabela Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni 

Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Szymon Jakubowski, Tomasz Skibicki 

 

 



 

8 

 

 

Uchwała nr XXXV269/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-

2031 została podjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się” podczas nieobecności 2 radnych. 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Patrycja Andrzejewska-Kmiecik, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, 

Izabela Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni 

Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Szymon Jakubowski, Tomasz Skibicki 

 

Ad 7 g) 

Projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2021 r. nie wygasają z upływem roku 

budżetowego, wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Powiatu Hanna Danek.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Sebastian Czwojda 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie: 6 głosów „za” podczas 

nieobecności 2 radnych.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  

 

Autopoprawka została przyjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za” podczas nieobecności 

2 radnych. 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Patrycja Andrzejewska-Kmiecik, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, 

Izabela Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni 

Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Szymon Jakubowski, Tomasz Skibicki 

 

Uchwała nr XXXV/270/21 w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2021 r. nie wygasają 

z upływem roku budżetowego została podjęta w wyniku głosowania: 17 głosów „za”, 

0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” podczas nieobecności 2 radnych. 

Wyniki imienne: 

ZA (17) Patrycja Andrzejewska-Kmiecik, Mirosława Bigaj, Maciej Biskup, Sebastian Czwojda, 

Izabela Dereszewicz, Krzysztof Deutsch, Dominik Jankowiak, Piotr Kogut, Marcin Krawiec, Antoni 

Kuś, Maciej Malczyk, Robert Marcinkowski, Mikołaj Rogala, Alfred Siama, Janusz Sikora, Krzysztof 

Wachowiak, Damian Walczak 

NIEOBECNI (2) Szymon Jakubowski, Tomasz Skibicki 

 

Ad 8) 

Informacja o wykonanych zadaniach inwestycyjnych i remontowych na drogach powiatowych oraz 

o przygotowaniu do akcji zimowej.  

 

W dyskusji głos zabrali radny Marcin Krawiec, Kierownik referatu ds. dróg Tomasz Langner, Starosta 

Robert Marcinkowski oraz radny Krzysztof Wachowiak. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Sebastian Czwojda 

poinformował, że Komisja zaopiniowała informację pozytywnie: 7 głosów „za” podczas nieobecności 

1 radnego. 

 



 

9 

 

 

W dalszej części głos w dyskusji zabrali radny Antoni Kuś, Starosta Robert Marcinkowski, radny 

Marcin Krawiec oraz Kierownik referatu ds. dróg Tomasz Langner oraz radny Sebastian Czwojda. 

 

Ad 9) 

Wnioski i informacja radnych. 

Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że do Rady Powiatu wpłynęły pisma: 
 Stanowisko Sejmiku Województwa Wielkopolskiego potępiające antysemickie i godzące 

w praworządność wydarzenia, do których doszło 11 listopada 2021 r. w Kaliszu (przesłano 

radnym mailem dn. 6 grudnia 2021 r.), 

 informacja Zarządu Powiatu o dokonaniu wyboru długości wyliczenia relacji określonych w art. 

243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych (przesłano radnym mailem dn. 6 grudnia 2021 r.). 

 

Radna Mirosława Bigaj poinformowała, że składa wniosek w sprawie zmiany zapisu uchwały z dnia 

18 października 2018 r. w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych 

na terenie powiatu gostyńskiego. Powiedziała: „Okazało się, że jeden z zapisów tej uchwały jest 

absurdalnie nieaktualny, co skutkuje – można powiedzieć – błędem prawnym, który pozbawił nas 

podstawy prawnej do procedowania uznawania wniosków o dotacje w tym mijającym roku 2021. Już 

wyjaśniam, na czym polega problem. Paragraf 7 tej uchwały z 18 października roku 2018 mówił 

o terminie, w którym powinny spływać wnioski o dotacje na restauracje zabytków, i wyznaczał (punkt 

pierwszy § 7) termin 15 września roku poprzedzającego rok przyznania dotacji. Punkt drugi tego 

paragrafu mówił o tym, że termin, o którym mowa w ustępie pierwszym, nie ma zastosowania 

w przypadku ubiegania się o dotacje na prace interwencyjne wynikające z zagrożenia zabytku. 

Dotąd wszystko jest w porządku. Natomiast zaskakujący jest § 12 tej uchwały, który mówi, co 

następuje: „Przepisy § 7 stosuje się do dnia 31 grudnia 2020 roku”. Jest on zaskakujący, bowiem 

tak naprawdę znosi moc § 7, pozbawia nas tego zapisu, w którym wnioski procedujemy do 

15 września. Przez cały rok 2021 mieliśmy więc poparcie prawne w uchwale, która zawiera błąd. 

Uważam, że wystarczy usunąć § 12, czyli że ogranicza on, iż przepisy § 7 stosuje się do dnia 

31 grudnia 2020 roku, co sprawiło, że nasze decyzje w roku 2021 były tak trochę w próżni prawnej. 

Jeżeli usuniemy ten paragraf, sytuacja się unormuje. Uważam, że powinniśmy to zrobić jak 

najszybciej, aby następny rok 2022 był już pod tym względem uporządkowany, pod względem 

prawnym, żeby ta uchwała dawała nam właściwe umocowanie prawne”.  

 

Do złożonego wniosku odniósł się Przewodniczący Rady Alfred Siama.  

 

Ad 10) 

W punkcie „Oświadczenia radnych” Przewodniczący Rady Alfred Siama złożył życzenia w związku 

ze zbliżającym się Świętami Bożego Narodzenia.  

 

Ad 11) 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Alfred Siama zamknął XXXV sesję Rady 

Powiatu o godz. 15.26. 

 

Przewodniczący 

Rady Powiatu Gostyńskiego 

/-/ Alfred Siama 

 

Protokołowała: 

Elżbieta Mikstacka 


